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OBČINSKI SVET OBČINE DOBREPOLJE 
Člani odbora 
 
 
 
ZADEVA:  Odgovori na pobude in vprašanja, podana na 17. redni seji OS 

 
Pobuda Marko Marolt: 
 
Odgovor na pobudo 8/17: 
Poklicali smo g. Blatnika in se dogovorili, da bo kostanje čim prej odstranil.  
 
 
Pobuda Alojzij Palčar: 
Ker je svetnik predlagal predlog sklepa, je bil le-ta obravnavan pod točko Razno. 
 
 
Pobuda Judita Oblak: 
 
Odgovor na pobudo 9/17: 
Na Občini smo začeli s postopki spremembe pravilnika, v katerega bi vključili tudi področje čebelarstva.  
 
 
Pobudi  Jože Prijatelj: 
 
Odgovor na pobudo 10/17: 
Predlog Dnevnega reda 17. redne seje OS je imel 17. točk. Ker predsedniki odborov in komisij pri vsaki 
točki vedno poročajo pred razpravo, menimo, da še dodatna točka, ki pomeni podvajanje in dodatni 
čas, ni potrebna. 
 
Odgovor na pobudo 11/17: 
Poslovnik Občinskega sveta Občine Dobrepolje določa čas govora, ki je vezan na predhodne prijave k 
razpravi. Predlog je dobrodošel, predlagamo pa tudi to, da o čemer se razpravlja, oz. odloči na odborih 
in komisijah,  se naj na seji več ne razpravlja/ponavlja. Tudi zato se poroča pred vsako točko s strani 
odborov in komisij. 
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